
1 
 

 

 

 

                  

Nr. 7062/10.03.2020 

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

Încheiat astăzi  18.02.2020  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 

Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi, 18.02.2020, ora 13.00,  în 

conformitate cu prevederile art.178, alin.(1) şi art.179 (1) și (2) din O.U.G. 

nr.57/2019 privind Codul administrativ, în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul 

Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean Constanţa. 

 

 La sedinţă participă: domnul Țuțuianu Marius Horia – Președinte al 

Consiliului Județean Constanța, domnul Palaz Claudiu – Iorga Vicepreşedinte al 

Consiliului Judeţean Constanţa, domnul Learciu Dumitru Daniel - Vicepreşedinte al 

Consiliului Judeţean Constanţa, consilieri judeţeni, managerii instituțiilor 

subordonate Consiliului Județean Constanța, directorii direcţiilor de specialitate din 

aparatul propriu al Consiliului Judeţean Constanţa. 

 De asemenea, în sală, sunt prezenți reprezentanți mass media.  

 Lipsește domnul consilier Turcu Daniel. 

 

X 

 

Ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului 

Judeţean Constanţa  din data de 15 ianuarie 2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

2. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al Judeţului 

Constanţa” doamnei Paloma Cecilia Rodica Petrescu.  

Inițiator: Consilier judeţean – Gheorghe Veronica Adriana 
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3. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al Judeţului 

Constanţa” doamnei Maricica-Rodica Şerbănescu. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Declaraţiei de intenţie a Consiliului Judeţean 

Constanţa şi a Consiliului Judeţean Harghita. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

5. Proiect de hotărâre privind desemnarea secretarului executiv al Comisiei judeţene în 

domeniul egalităţii de şanse între femei şi bărbaţi. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

6. Proiect de hotărâre privind stabilirea pe anul 2020 a salariilor de bază ale 

funcţionarilor publici şi ale personalului contractual din cadrul Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea salariilor de bază aferente anului 2020 pentru 

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Generale de 

Evidenţă a Persoanelor Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 

personalul contractual din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Constanţa, 

începând cu 01.02.2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

  

9. RETRAS. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de 

Funcţii de la Teatrul pentru Copii şi Tineret Constanţa „Căluţul de mare”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

  

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de Funcţii pentru 

Centrul Cultural Judeţean „Teodor T.Burada”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea HCJ Constanţa nr. 161/2019 privind 

modificarea structurii organizatorice a Spitalului Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol 

Andrei” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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12. RETRAS. Proiect de hotărâre privind  Regulamentul de organizare şi funcţionare a  

Centrului de Excelenţă în Turism şi Servicii „Tomis”, imobil aflat în domeniul 

public al Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

13. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Regulamentului de acordare stimulente 

financiare elevilor şi cadrelor didactice din unităţile de învăţământ din judeţul 

Constanţa, care au obţinut distincţii, medalii şi premii speciale. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

14. Proiect de hotărâre privind desemnarea şi validarea în cadrul Autorităţii Teritoriale 

de Ordine Publică Constanţa a unor membri. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării şi a semnării Acordului de 

Parteneriat pentru derularea proiectului „Escapeland – Joint Development and 

Promotion of Active Tourism in the Black Sea Basin” e MS code BSB 1108. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza DALI 

aferenţi obiectivului „Amenajarea, consolidarea şi modernizarea imobilelor C1 şi C2 

în vederea înfiinţării unei Secţii Clinice Medicală III cu Compartiment de 

Reumatologie şi Centru de Excelenţă în Diagnosticul Bolilor Inflamatorii Reumatice 

Mediate Imun şi  Bază de tratament – Reabilitare Medicală, conform standardelor 

europene”. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi 

obiectivului –„Gospodărie de apă” care deserveşte Policlinica 2, Serviciul  Clinic 

Judeţean de Medicină Legală Constanţa, Secţia Clinică medicală III cu 

Compartiment de Reumatologie şi Centru de Excelenţă în Diagnosticul Bolilor 

Inflamatorii Reumatice Mediate Imun şi Baza de  Tratament – Reabilitare Medicală, 

conform standardelor europene. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

 

18. Proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului de evaluare al Pavilionului 

Expoziţional Constanţa în scopul estimării tarifelor minime de utilizare temporară şi 

închirierii în vederea valorificării. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 
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19. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Anexei nr.7 din Hotărârea 

Consiliului Judeţean Constanţa nr.8/2020 privind stabilirea unor tarife, taxe şi taxe 

speciale pentru anul 2020. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

20. RETRAS. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Centrului Cultural 

Judeţean Constanţa  „Teodor T.Burada” a Sălii de expoziţie ( parter şi etaj) şi a Sălii 

de ceremonii situată în Pavilionul Expoziţional Constanţa, în data de 07 martie 2020, 

pentru desfăşurarea evenimentului socio-cultural „ Marele bal al Constanţei”. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

21. Proiect de hotărâre privind acceptarea unei oferte de donaţie de la S.C. Nova Project 

& Konstruct Group SRL. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea exprimării intenţiei Consiliului Judeţean 

Constanţa pentru demararea procedurilor de preluare a construcţiei speciale 

„Debarcader”, situat în Staţiunea Mamaia, zona Cazino. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

23. RETRAS. Proiect de hotărâre privind completarea HCJC nr. 12/15.01.2020 privind 

aprobarea asigurării serviciilor de pază şi monitorizare pe anul 2020 la obiectivele 

aparţinând Consiliului Judeţean Constanţa cu Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unor bunuri imobile din domeniul 

public al Oraşului Negru Vodă în domeniul public al Judeţului Constanţa şi 

înscrierea acestora în domeniul public al Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

25. Proiect de hotărâre privind transmiterea unor spaţii din imobilul, proprietate publică 

a Judeţului Constanţa, situat în Constanţa, str. Mircea cel Bătrân nr. 104 B, în 

administrarea Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

26. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui bun imobil, proprietate 

publică a Judeţului Constanţa, către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 



5 
 

 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului cu  obiectivele şi lucrările de 

drumuri şi poduri pe anul 2020, finanţate din bugetul Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor fi 

aplicate de Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa în anul 2020 

în reorganizare, in judicial reorganisation, en redressment, în calitate de operator, în 

relaţia cu Consiliul Judeţean Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statelor de funcţii şi a 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare între Consiliul 

Judeţean Constanţa, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 

Constanţa, Direcţia Judeţeană de Sănătate Publică Constanţa, Serviciul de 

Ambulanţă Judeţean Constanţa şi Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă 

Educaţională Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile 

sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului Judeţean Constanţa, pentru 

anul 2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de Organizare şi Funcţionare 

ale serviciilor sociale cu şi fără cazare aflate în subordinea Direcţiei de Protecţie a 

Copilului din cadrul  Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 

Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Serviciului Social cu Cazare Casa 

de Tip Familial „Callatis” precum şi a  Regulamentului de Organizare şi Funcţionare 

al acestuia. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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34. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Serviciului Social cu Cazare Casa 

de Tip Familial „Decebal” precum şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare 

al acestuia. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

35. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Centrul de 

Abilitare şi Reabilitare pentru Persoane Adulte cu Dizabilităţi (CabR) ARISTOTEL 

Techirghiol, prin reorganizarea Centrului de Recuperare şi Reabilitare 

Neuropsihiatrică Techirghiol Corp A. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

36. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Centrul de Ingrijire 

şi Asistenţă pentru Persoane Adulte cu Dizabilităţi (CIAPAD) Techirghiol, prin 

reorganizarea Centrului de Îngrijire şi Asistenţă Techirghiol. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

37. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(minim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LmP) Apartamentul  Lirei Constanţa, 

prin reorganizarea serviciului social Locuinţă Protejată Apartamentul Lirei-

Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

38. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Aurelia Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţă Protejată Casa Aurelia Negru Vodă. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

39. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi(LMP) Casa Azaleea Cumpăna prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Cumpăna – „Casa Azaleea”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

40. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LMP) Casa Dalia Cumpăna, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Cumpăna „Casa Dalia” . 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

41. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LMP) Casa Iris Cumpăna, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Cumpăna „Iris”. 
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Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

42. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LMP) Casa Violeta Cumpăna, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Cumpăna „Casa Violeta”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

43. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Aurelia Lazu, prin reorganizarea 

serviciului social Locuinţe Protejate Lazu Casa Aurelia. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

44. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Ionuţ Lazu, prin reorganizarea 

serviciului social Locuinţe Protejate Lazu Casa Ionuţ. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

45. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Opal Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Negru Vodă-Casa Opal. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

46. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Topaz Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului  social Locuinţe Protejate Negru Vodă Casa Topaz. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

47. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi casa Safir Negru Vodă, prin 

reorganizarea servicului social Locuinţe Protejate Negru Vodă Casa Safir. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

 

48. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Smarald Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Negru Vodă Casa Smarald. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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49. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Rubin Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Negru Vodă Casa Rubin. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

50. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Coral Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Negru Vodă Casa Coral. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

51. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa  Liliana Techirghiol, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate  Casa Liliana din Techirghiol. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

52. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Daniel Techirghiol, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Techirghiol Casa Daniel. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

53. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Egreta Topraisar, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Topraisar Casa Egreta. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

54. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Lebăda Topraisar, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Topraisar Casa Lebăda. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

55. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Colibri Topraisar, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Topraisar Casa Colibri. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

56. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa FlamingoTopraisar, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Topraisar Casa Flamingo. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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57. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LMP) Casa Albatros  Topraisar. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

58. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Centrul de 

Abilitare şi Reabilitare pentru persoane Adulte cu Dizabilităţi (CabR) Sfântul Luca 

Negru Vodă. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

59. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă  protejată 

(minim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LmP) Luceafărul Medgidia. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

60. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social fără cazare Centrul de zi 

pentru Persoane Adulte cu Dizabilităţi Techirghiol.   

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

61. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social în comunitate pentru 

persoanele adulte cu dizabilităţi – Compartiment îngrijirea şi protecţia adulţilor cu 

handicap grav sau accentuat la asistentul personal profesionist, precum şi aprobarea 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

62. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

victimele violenţei domestice, precum şi aprobarea Regulamentului de Organizare 

şi Funcţionare.  

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

63. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de Organizare şi Funcţionare 

ale serviciilor sociale cu şi fără cazare aflate în subordinea Direcţiei de Asistenţă 

Socială Persoane Adulte din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

64. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării finale a managementului doamnei Voivozeanu Doina, director 

general/manager la Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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65. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Muzeului de Istorie Naţională şi Arheologie 

Constanţa pentru anul 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

66. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Muzeului de Artă Constanţa, pentru anul 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

67. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Complexului Muzeal de Ştiinţe ale Naturii 

Constanţa, pentru anul 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

68. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Teatrului pentru Copii şi Tineret Constanţa „Căluţul 

de mare”, pentru anul 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

69. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Teatrului de Stat Constanţa, pentru anul 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

70. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului „Bibliotecii Judeţene I.N.Roman”Constanţa, pentru 

anul 2019. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

71. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Barbu Constanţa 

pentru fiul său Barbu Lucian. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

72. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar domnişoarei Uzun 

Cristina Anca. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

73. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Gherghelaş 

Daniela. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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74. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli şi 

modificarea listei de investiiţii pe anul 2019 pentru Spitalul Clinic Judeţean de 

Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

75. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2019 pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

76. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, pentru Muzeul de 

Artă Constanţa.  

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

77. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, pentru Muzeul de 

Istorie Naţională şi Arheologie Constanţa.  

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

78. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, de la Complexul 

Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

79. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, de la Teatrul pentru 

Copii şi Tineret „Căluţul de mare” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

80. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, pentru  Teatrul de 

Stat  Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

81. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, pentru  Biblioteca 

Judeţeană „I.N.Roman” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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82. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Programului de evenimente culturale pe anul 2020, pentru  Centrul Cultural Judeţean 

„Teodor T.Burada”Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

83. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2020 

pentru Direcţia Generală de Evidenţa a Persoanelor Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

84. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2020 

pentru  Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

85. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă Delfinul. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

86. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă Maria 

Montessori. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

87. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2020 

pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă  Albatros. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

88. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pe anul 2020 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

89. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pe anul 2020 pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

90. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pe anul 2020 pentru Direcţia  de Pază a Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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91. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa, în 

reorganizare, in judicial reorganisation, en redressment, pe anul 2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

92. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei 

obiectivelor de investiţii ale Judeţului Constanţa pe anul 2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

__________________________________________________________________ 

 

93. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a unui mandat de consilier 

judeţean, ca urmare a demisiei. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

94. Proiect de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

95. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar  tinerei Popa Alexandra-

Andreea. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

96. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii şi organigramei pe anul 2020 

pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

97. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea structurii organizatorice a 

Spitalului Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

98. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Regulamentului pentru 

efectuarea transportului rutier contracost de persoane prin servicii regulate, executat 

în judeţul Constanţa, aprobat prin HCJ nr.242/31.10.2019. 

Inițiator: Vicepreşedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

X 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua, tuturor! Bine ați venit, la consiliul 

județean, celor care veniți pentru prima oară. Bine ați venit, la ședința ordinară de pe 

luna februarie. Am să o rog, pe doamna Leila Banciu, să facă prezența.  

D-na Banciu Leila: Bună ziua! Ședința este legal constituită. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Astăzi avem 92 de proiecte pe ordinea de zi și 6 

proiecte pe ordinea suplimentară, întrucât este și ședința de buget a consiliului 

județean. O să dau citire ordinii suplimentare. 

 - Cine este pentru ordinea suplimentară? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 35 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
 - Cine este pentru întreaga ordine de zi? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 35 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: O să începem ședința cu constatarea încetării unui 

mandat de consilier județean și apoi validarea unui mandat de consilier județean. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

   93. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a unui mandat de consilier 

judeţean, ca urmare a demisiei. Este vorba de domnul Goidea Florin. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 35 voturi pentru. 

 

 

         Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
   94. Proiect de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. 

          

         D-na Banciu Leila: Comisia de validare. 

       Dl. Țuțuianu Marius Horia: Este vorba de domnul Virgil Senopol. Depunerea 

jurământului de  către domnul viitor consilier, domnul Virgil Senopol. 

  

         Dl. Senopol Virgil: 

 

 Subsemnatul Senopol Virgil – Cristian, 

consilier în cadrul Consiliului Județean Constanța, în conformitate cu prevederile 

art.32 alin.1, art.34 alin.1 și art.90 din Legea nr.215/2001 a administrației publice 

locale, republicată și modificată, depun în fața Consiliului Județean Constanța 

următorul jurământ: 

 „JUR să respect Constituția și legile țării și să fac, cu bună-credință, tot ceea 

ce stă în puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Constanța. 

Așa să-mi ajute Dumnezeu!“ 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului verbal al şedinţei Consiliului 

Judeţean Constanţa  din data de 15 ianuarie 2020. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Următoarele două proiecte se leagă de două persoane, 

doi oameni ai Constanței, ai județului Constanța, pe care, o să vă rog, pe 

dumneavoastră, consilierii județeni,  să aprobați să-i desemnăm „Cetăţeani de 

Onoare al Judeţului Constanţa”. Doi oameni de cultură, două embleme ale orașului 

și județului Constanța. Am să vă citesc cele două proiecte: 

 

2. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al Judeţului 

Constanţa” doamnei Paloma Cecilia Rodica Petrescu.  

 

 Am să îl rog pe domnul director al Colegiului Național „Mircea cel Bătrân”, 

domnul Nicoară, să vă spună câteva cuvinte privitor la doamna Paloma Petrescu. 

 

Dl. Nicoară Vasile: Doamnelor, domnilor, am plăcerea și onoarea totodată, de a vă 

împărtăși un  

LAUDATIO 

referitor la activitatea și personalitatea doamnei Paloma Petrescu. 

 Născută la 8 martie în 1957, zi cu o simbloistică aparte, sub semnul 

primăverii, al primelor flori și evident al femeii, al mamei, Paloma Cecilia Rodica 

Petrescu a urmat în evoluția profesională una din cele mai legate activități de 

această zi, a ales să fie profesoară.  

 În perioada 1976-1980 a urmat cursurile Facultății de Chimie din cadrul 

Universității Babeș-Bolyai Cluj Napoca, devenind profesor de chimie, profesie pe 

care a îndrăgit-o cu dăruire și, a predat-o cu pasiune și vocație.  

 În deceniul 1980-1990 a fost la catedră la Liceul Industrial nr.3 Constanța și 

la Liceul Teoretic Traian unde, apoi, între 1990-1993 a îndeplinit funcția de director 

adjunct.  

 Din 1993-1997 a fost inspector general adjunct la Inspectoratul Școlar 

Constanța.  

 Din anul 1997 începe implicarea majoră în proiectul național de reformă al 

învățămâtului urmând cursuri de formare prin care a devenit formator național în 

management educațional.  
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 În acestă calitate, din 1998 și până în prezent, a susținut peste zece mii de ore 

de curs și a contribuit la perfecționarea a sute de profesori, viitori manageri școlari, 

experți în educație și comunicare. 

 În martie 2001 a devenit inspector școlar general al Inspectoratului Școlar 

Constanța, funcție în care până în iunie 2004 a organizat, coordonat și evaluat 

resursele umane, proiectele europene, inspecția școlară și pregătirea profesorilor 

la nivelul județului, manifestându-se întotdeauna cu deschidere, optimism, cu 

disponbilitate de dialog, cu politețe, cu pasiune și creativitate. 

 Cu aceleași calități comportamentale și cu multă competență pedagogică a 

acționat în 2004-2005 ca profesor, la Colegiul Național „Mircea cel Bătrân”. 

Legătura cu aceasă unitate liceală a fost puternică și de mare implicare. Astfel, încă 

din anul 2001 participă la proiectarea cursurilor Centrului de formare continuă a 

profesorilor din cadrul Fundației „Alumni” a colegiului. 

 Se implică în dezvoltarea Centrului de excelență din cadrul colegiului și prin 

demersurile făcute, mută sediul inspectoratului școlar eliberând, astfel, clădirea 

administrativă, pentru colegiu. Reabilitarea unei vechi clădiri dezafectate, printr-

un proiect pe care l-a coordonat, a condus la amenajarea sediului instituției 

județene într-un spațiu adecvat, funcțional, cel în care se află și astăzi. 

 Din februarie 2005 până în iulie 2006, este numită secretar de stat pentru 

învățămâtul preuniversitar, la Ministerul educației, unde organzează sistemul de 

învățământ preuniversitar din România, aprobă curriculumul național din cadrul 

sistemului, este membru în grupurile de lucru ministeriale și interministeriale 

privind politici ministeriale de incluziune socială, responsabil pentru relația 

ministerului cu Parlamentul României.  

 Începând cu 2006 se implică intens în elaborarea și organizarea de proiecte 

de acces la educație, pentru grupuri dezavatajate, elaborare de standarde 

ocupaționale, de formare profesională, elaborare de analize ocupaționale etc. 

 În 2009 devine manager de proiect pentru Proiectul de reformă a educației 

timpurii și de dezvoltare profesională a personalului din grădinițe, proiect național 

al ministerului, finanțat de băncile Europene. 

 În activitatea de management din cadrul diferitelor proiecte derulate cu 

fonduri structural europene, se evidențiază atragerea unor importante sume și 

realizarea multor produse finale, dar și formării de resurse umane în scopul 

dezvoltării spațiului rural al județului Constanța, cuprinderii tuturor copiilor în 

grădinițe, sprijinirii grupurilor defavorizate, dezvoltării învățământului profesional 

la nivel de județ.  

 În privința învățământului din mediul rural, s-a pronunțat cu hotărâre: 

„Școala nu trebuie să se închidă. Eu cred că nu neaparat lipsa finanțării sau proasta 

finanțare este marea problemă, ci neutilizarea eficientă a fondurilor”.   Un crez care 
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este peren și pe care trebuie să îl urmărească toate administrațiile în vederea 

susținerii școlii.  

 Cu o personalitate bine conturată, bazată pe valori și principii fundamentale 

și, înzestrată cu o mare putere de muncă, cu abnegație și devotament, Paloma 

Petrescu este, fără îndoială, posibilul model al tinerelor care vor să muncescă, să 

se afirme și să dăruiască comunității investiția de încredere prin care generațiile își 

pregătesc viitorul . 

 Vă foarte mulțumesc! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă mulțumesc mult, domnule director Nicoară. Am 

să o rog și pe doamna Ana Maria Ciubotaru, directorul Colegiului Pedagogic, să vă 

spună câteva cuvinte. 

D-na Ciubotaru Ana Maria: Buna ziua! 

 

LAUDATIO 

În onoarea Doamnei Profesor Cecilia Paloma Rodica PETRESCU, 

cu ocazia acordării titlului de Cetățean de Onoare al Județului Constanța 

 

 Stimată Doamnă Profesor Cecilia Paloma Rodica PETRESCU, 

 Stimate Domnule Președinte Marius Horia ȚUȚUIANU, 

 Stimaţi Consilieri,  

 Stimați Invitați, 

 

 Decernarea titlului de Cetățean de Onoare al Județului Constanța este un 

exemplu de bună practică al administrației locale, care, prin acest act, dorește să 

recompenseze valorile acestui oraș și numai, din diferite domenii de activitate, pe 

acei oameni care, prin demersul lor au contribuit, consistent, la promovarea și 

înălțarea reală a comunității din care fac parte, întreaga lor activitate este, cu 

siguranță, o valoare adăugată a acestui oraș.  

 Astăzi, vorbim despre educație care, da, ar trebui să fie o prioritate națională.  

 Educația, învățământul înseamnă vocație și empatie, curaj și sacrificiu, 

determinare și convingere, convingerea că se pot face lucruri bune.  

 Astăzi, vorbim despre Paloma PETRESCU - lucru care este ușor și dificil în 

același timp.  

 Dacă ar fi să urmăm îndemnul lui John Hattie din Visible learnig  și să 

evaluăm impactul pe care, profesorul Paloma PETRESCU, l-a avut asupra elevilor 

săi, pe de o parte, iar pe de altă parte, impactul directorului, inspectorului general, 

al secretarului de stat și nu în ultimul rând al formatorului, asupra tuturor acelor 

cu care a lucrat și pe care i-a coordonat, cu siguranță am ajunge la definiția omului 

cu vocație,  omului cu acel cult al lucrului bine făcut, de durată, care a influențat 

pozitiv atâtea generații.  
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 Am să trec peste partea pe care domnul director a menționat-o, foatre bogată 

și, am să mă refer la câteva aspecte din demersul educațional al unui om pe care 

mi-l amintesc cu mare drag: 

 În anul 2003, obțineam, personal, cu eleva pe care am coordonat-o, premiul 

I la Olimpiada de limba și literatura română – etapa națională. Premiul acela a 

venit după multe alte premii II și III, obținute până atunci. Paloma Petrescu a fost 

inspectorul general care a acceptat propunerea venită din partea directorului pe 

care îl aveam, la acea vreme, profesorul Constantin VITANOS, de a fi premiată 

alături de cele 100 de personalități ale județului Constanța. Diploma pe care am 

primit-o, alături de medalia de onoare, a însemnat foarte mult pentru un om care nu 

avea decât 6 ani de învățământ. Pe diplomă, îmi aduc aminte, era inscripţionat: 

,,pentru îndelungata carieră”, asta pentru că primul profesor premiat avea 98 de 

ani și fusese și prima comandant de navă. 

 Ce am învăţat atunci? Să crezi în intuiţie, să dai credit şi să-l validezi pe cel 

care merită, să ierarhizezi valoric indiferent de vârstă, să ajuţi, să investeşti cu 

încredere, toate sunt atribute pe care le-am descoperit la inspectorul Paloma 

Petrescu. 

 În 2008, Centrul Educaţia 2000+, al cărui formator eram, mi-a propus 

participarea la o  Şcoala de vară ,în Moscova. Îmi amintesc că a fost o competiţie. 

Număr limitat de locuri. L-am depus. Eram de 2 ani director – Crezul meu ca 

director de şcoală. Mi s-a spus că din România participă doar 3 persoane – în afară 

de mine, o doamnă din Arad şi o doamnă din Bucureşti, Petrescu. Nu cunosc, am 

explicat foarte  repede. De fapt partenerii ruși voiau să economisească și să trimită 

un singur transport pentru cele 3 persoane din România într-un aeroport unde nu 

se vorbea decât limba rusă. Am explicat, necredibil, în momentul în care am văzut-

o pe doamna Paloma Petrescu, că eu ştiam că doamna-i din Constanţa. Şi acum, 

încă mai cred partenerii ruşi că nu am ţinut cont de economiile lor. Pe parcursul 

zilelor şi nopţilor albe petrecute la Moscova, am descoperit o altă parte a Palomei 

Petrescu: un om cu un simţ al umorului foarte fin, cu o enormă capacitate de muncă, 

autodidact (prezentarea în limba engleză, impecabilă, o făcuse singură, tot aşa cum 

mi-a mărturisit, că a învăţat şi limba engleză - by herself). Un om organizat, cu o 

gândire logică, exactă, care vorbea despre management din practică şi nu numai 

din cărţi. Capacitatea aceasta de a capta atenţia o are acela care și-a ales meseria 

din vocaţie. Un om căruia îi e drag să vorbească, să explice, să ofere, fără reţineri.  

 Am apelat şi la secretarul de stat Paloma Petrescu și am primit sfaturi utile. 

De așa ceva avem astăzi nevoie. Un om care să valideze ideile pe care le ai.  

 Cred cu desăvârşire că modul în care se descoperă un om sau se lasă 

descoperit îl defineşte. Contexte diferite, de fiecare dată alt om.  

 Metaforic vorbind şi nu neapărat, cred cu desăvârşire că Paloma Petrescu a 

dat nenumărate ,,ghionturi” nudge-uri, pentru că este cursul pe care îl ține în ultima 
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vreme acelor oameni care au avut şansa să o întâlnească şi să lucreze cu ea. 

Imboldul acela de care ai nevoie pentru a face un pas sau pentru a merge mai 

departe, venit într-un moment în care, te-ai oprit sau poate nu mai vrei să continui. 

Pentru mine, nudge-ul pe care Paloma Petrescu mi l-a dat, a fost momentul 2003.  

 Închei vorbind despre, întâmplător sau nu, ceea ce Einstein spunea: 

,,Valoarea unui om rezidă în ceea ce poate el să ofere, nu în ceea ce poate să 

primească”. Paloma Petrescu a oferit şi oferă în continuare foarte mult şi pentru 

acest lucru îi mulţumim încă o dată. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna Paloma Petrescu, vă rog frumos. 

D-na Petrescu Cecilia Paloma Rodica: Vă mulțumesc foarte mult pentru că mi-ați 

oferit acestă zi. Sigur că este foarte greu să vorbești după cei doi antevorbitori, mai 

ales când se vorbește despre tine.  

 Eu nu cred că am făcut, pentru Constanța, mai mult decât să îmi fac datoria 

așa cum am știut eu mai bine. Și, dacă acești oameni care sunt în sală astăzi, aici, 

directori, profesori, inspectori, care au fost și care mai sunt, și alții care sunt în județ, 

dacă ei nu ar fi existat, realizările despre care s-a vorbit astăzi, de asemenea, nu ar fi 

existat. 

 Deci, le mulțumesc tuturor că au acceptat să meargă în aceeași direcție cu 

mine. Poate uneori am ales căi pe care nu le-ar fi bănuit sau nu le-au fost pe plac dar, 

împreună, am găsit soluții la toate problemele, zic eu, cu care ne-am întâlnit atunci. 

S-au făcut multe lucruri și, sigur, în educație este loc și timp pentru multe lucruri 

bune în continuare. 

 Îmi amintesc că a fost acea perioadă, imediat după Revoluție, când nici nu 

exista legislație foarte clară și, atunci, multe dintre lucrurile și inițiativele pe care le-

am avut și pe care le-am îndeplinit împreună cu colegii directori, inspectori, cum 

spun, și profesori, au fost mai ales intuitive. Mult mai târziu am înteles, din cărți, că 

într-adevăr lucrurile pe care le-am făcut noi, împreună, au fost bune. 

 Sigur, este o bucurie pentru mine să fiu astăzi aici. Este în același timp o mare 

responsabilitate și, în continuare, mă străduiesc să fac pentru educație ceea ce știu 

eu mai bine. Iar educația, este a Constanței, nu este a mea, nu este a dumneavostră, 

este a copiilor și, copiilor copiilor noștri. Vă mulțumesc încă odată. 

  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mulțumim foarte mult. 

3. Proiect de hotărâre privind acordarea titlului de „Cetăţean de Onoare al Judeţului 

Constanţa” doamnei Maricica-Rodica Şerbănescu. 
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 Înainte de a-i da cuvântul doamnei consilier Bercaru Nicoleta, doamna Rodica 

Șerbănescu, mulți o știți de la radio, este omul care și-a închinat viața culturii și, în 

special, radioului constănțean.  

 Eu, vă propun, să votați acest proiect pentru că este unul din oamenii care într-

adevăr a reprezentat, reprezintă și va reprezenta Constanța. Doamna Bercaru, vă rog 

frumos. 

 

D-na Bercaru Nicoleta: La 30 de ani de la înființarea postului de Radio Constanța, 

am onoarea de a aduce un Laudatio, uneia dintre cele mai importante voci ale acestui 

post, doamna Maricica-Rodica Șerbănescu 

 

LAUDATIO 

 Doamnei Maricica-Rodica Șerbănescu 

Născută la 18 noiembrie 1948, în Boghicea, jud. Neamț, doamna Maricica-

Rodica Șerbănescu absolventă a Universității București – Facultatea de Filologie, 

secția Română – Franceză (1967 – 1972) a fost între anii:  

1972 – 1975 – Redactor, cotidianul ,,Tribuna Ialomiței” – Slobozia; 

1975 – 1986 – Redactor, ONT Carpați, Centrala Litoral-Mamaia; redactor 

Radio Vacanța; 

1986 – 1990 - Redactor, cotidianul local ,,Dobrogea Nouă” – Constanța și 

publicația estivală ,,Litoral”1990 -2007- Director la Radio Constanța, post înființat 

prin Decizia nr.6 a Radioteleviziunii Române; 

1994 – 1997 -  Consilier onorific – Radio Varna, Bulgaria; 

1995 - 1998 - Membru în Comitetul Director al Societății Române de 

Radiodifuziune. 

A primit numeroase distincții, diplome de onoare, premii, medalii și plachete, 

printre care:  

Diplome de excelență – 1999, 2001, 2002, 2003, 2004, 2005, 2006 acordate 

de Ministerul Culturii și Cultelor; Societatea Română de Radiodifuziune; Direcția 

Poliției de Frontieră Constanța; Poliția Română. 

Diplomă de onoare – Consulatul General al României la Cernăuți – pentru 

merite deosebite în dezvoltarea relațiilor bilaterale româno-ucrainiene (oct.2005). 

Premii – Modelul Interetnic European (2000) și Special al juriului (2002 la 

Festivalul Internațional ,,Plaiul meu natal”, Ujgorod, Ucraina. 

Medalii – Asociația Română de Luptă Împotriva Drogurilor – 1999. 

Placheta - ,,Rechinii Albi”, pentru mediatizarea activității militarilor 

dobrogeni în teatrul de operațiuni din Afganistan. 
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În dezvoltarea audiovizualului din Dobrogea un rol important l-a jucat 

existența programului radiofonic estival, Radio Vacanța, pe structura căruia a fost 

rapid înființat Studioul Teritorial Radio Constanța.  

În decurs de numai trei ani, Radio Constanța „a arătat un caracter 

vocațional” – ( Rodica Șerbănescu, Vocile Radioul de la mare. Radio Constanța / 

Radio Vacanța. Arhiva Studioului Teritorial Radio Constanța).  

Doamna Maricica-Rodica Șerbănescu  a fost director la Radio Constanta de 

la înființarea lui la 21 ianuarie 1990 până în anul 2007. 

Pe site-ul https://jurnalul.antena3.ro/stiri/observator/radio-vacanta-pe-100-

1-mhz-39051.html găsim în articolul ,,Radio Vacanta, pe 100,1 MHz”, următoarele 

referințe scrise în anul 2005, de către Miruna Mihalcea, cu privire la doamna 

Maricica-Rodica Șerbănescu: 

,,Rodica Șerbănescu e persoana care ne-aduce, an de an, Radio Vacanța pe 

Litoral. O face cu reală pasiune, pentru că, dacă Alexandru, fiul ei, este și "Oscarul 

de imagine", Radio Vacanța e "copilul ei etern". 

... Din 1990 încoace, de când Rodica Șerbănescu a permanentizat structura 

Radio Constanța în varianta ei estivală, terasa de la Vila nr. 1 a devenit 

neîncăpătoare atât pentru artiști, cât și pentru public. Pe lângă cântări și lansări de 

albume, Radio Vacanța organizează pe terasă o mulțime de show-uri și evenimente 

răsunătoare...... 

... Radio Vacanța a fost primul post care a emis, on air, programe special 

dedicate turismului estival. A adunat pe terasă artiști care au devenit, cu timpul, 

recunoscuți pe scenă muzicii românești. Tot atunci, în anii 1990, când la malul Marii 

Negre străinii găseau încă o oază de liniște și relaxare, Radio Vacanța emitea și 

buletine de știri în franceză, engleză, germană și rusă, pentru ca oaspeții de vară să 

fie la curent cu ce se mai petrece în jurul lor....... 

În data de 21 ianuarie 2020, Radio România Constanța, parte componentă a 

Societății Române de Radiodifuziune, a împlinit 30 de ani de existenţă.  

Despre ceea ce înseamnă pentru locuitorii Dobrogei postul Radio Constanța, 

condus 17 ani de doamna Maricica-Rodica Șerbănescu, găsim informații pe site-ul  

http://www.radioconstanta.ro/: 

,,Radio Constanța este parte componentă a Societății Române de 

Radiodifuziune, misiunea sa fiind de stimulare a spiritului civic, participarea la 

viața publică, educarea și formarea publicului, întărirea sentimentelor de 

solidaritate și coeziune natională. 

... este întodeauna aceeași voce credibilă, distinctă și echidistantă în peisajul 

presei auduiovizuale regionale și naționale, un actor important pe scena economică, 

socială, culturală și educațională, un punct de reper al informației obiective și 

imparțiale. 

https://jurnalul.antena3.ro/stiri/observator/radio-vacanta-pe-100-1-mhz-39051.html
https://jurnalul.antena3.ro/stiri/observator/radio-vacanta-pe-100-1-mhz-39051.html
http://www.radioconstanta.ro/
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...este și punctul de atracție al sezonului estival prin programul Radio 

Vacanța, cu peste 45 de ani de experiență în domeniul divertismentului de calitate, 

transmis on air sau prin intermediul spectacolelor estivale de pe scena Vilei nr. 1 

Mamaia. 

... înseamnă calitate, coerență, tradiție și modernism, înseamnă pasiune 

pentru meseria de jurnalist și dragoste față de ceea ce este just si adevarat. 

Este radioul care păstrează și promovează nealterate valorile culturii 

românești și universale, recunoaște și promovează excelența și performanța si 

contribuie la cristalizarea sentimentului național, într-un spațiu etnic 

multicultural”. 

În calitatea sa de organizator, realizator, prezentator și director al Radio 

Constanța a căutat în permanență crearea unei identități specifice spațiului 

dobrogean și multiculturalității sale, promovând încă de la început modelul 

interetnic, ce avea să capete, la scurtă vreme, conotații europene. 

Putem, așadar, să afirmăm cu convingere, respect și recunoștință față de 

întreaga dumneavoastră activitate, stimată doamnă, profesională, faptul că ați 

reușit ceea ce v-ati propus, fiind alături de ascultătorii de radio, prin profesionalism 

și dăruire. Felicitări! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Să nu uităm că doamna Șerbănescu și-a dedicat 

întreaga activitate pentru promovarea culturii și tradițiilor dobrogene. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

D-na Șerbănescu Maricica-Rodica: Nu mi-aș fi imaginat vreodată că voi fi 

emoționată, la microfon. Microfonul, fiind instrumentul meu de lucru.  

 O veche legendă orientală spune că: Locuitării unei cetăți căpătau identitate, 

nume, zi de naștere, în momentul în care realizau ceva pentru comunitate. Eu, pot să 

spun că astăzi m-am născut, Rodica Șerbănescu, cea care a dat naștere la doi copii. 

Primul, este Alexandru, care este, așa cum a spus și doamna care a făcut Laudatio, 

Oscarul meu pentru imagine iar, al doilea, este copilul meu pentru eternitate. 

 Sunt foarte mândră, sunt foarte emoționată, sunt foarte fericită că am reușit să 

fac ceea ce mi-am propus și ceea ce așteptau, de fapt, toți constănțenii, un post de 

radio permanent, la Constanța.  

 Vă mulțumesc din suflet! Sunt fericită, sunt mulțumită, sunt încântată, sunt 

bucuroasă! Vă mulțumesc! 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. Continuăm ședința, dragi colegi. Vă mulțumesc 

încă odată pentru votul pentru cele două personalități ale Constanței. 
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4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Declaraţiei de intenţie a Consiliului Judeţean 

Constanţa şi a Consiliului Judeţean Harghita. 

 

 

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Domnule președinte, vreau să vă anunț că Partidul 

Mișcarea Populară nu va susține acest proiect. Nu pentru că am avea ceva împotriva 

unor astfel de abordări la nivel de consilii județene, le susținem, dar, nu suntem de 

acord cu această colaborare cu Consiliul Județean Harghita. 

 Președintele consiliului județean, știți foarte bine, este cel care a avut și a 

instigat la ură, este cel care a făcut declarații antiromânești și cel care a făcut 

afirmația: „Că s-ar putea să mai fie îngropat un român în Valea Uzului”. Este cel 

care apus lacătul pe cimitirul de la Valea Uzului, pe cimitirul militar și, care a 

denigrat memoria eroilor români. 

 Consider că mai întâi trebuie să își facă o revizuire a atitudinii față de statul 

în care trăiește, să recunoască într-adevăr meritele celor pe care i-a denigrat și abia 

după aceea să vină cu astfel de protocoale pentru a-și face campanie electorală și a 

încerca să mute copiii dintr-un stat în celălalt.  

 A avut tot o declarație nefericită privind faptul că românul nu se implică 

suficient pentru a învăța copiii maghiari, limba română.  

 Având în vedere că astfel de elemente nu duc decât la destabilizarea statului, 

Partidul Mișcarea Populară, pune mai presus patriotismul decât abordările politice 

și, nu va vota acest proiect de hotărâre.Vă mulțumesc mult de tot! 

Dl. Iordache Marian: O scurtă intervenție, vă rog frumos.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult, domnule consilier. 

Dl. Iordache Marian: O scurtă intervenție. În numele grupului PNL, vă comunicăm 

că suntem de acord cu Declarația de intenție, având în vedere că se colaborează între 

două consilii județene și nu între doi președinți. Dacă era între cei doi președinți, nu 

am fi fost de acord.  

 Așa că, vă spunem, vom susține acest proiect de hotărâre, având în vedere că 

este vorba de tabere de elevi din județul Constanța și din județul Harghita și, cred cu 

tărie că trebuie să facem abstracție de extremiști și să ne comportăm civilizat, între 

noi, ca cetățeni.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Da. Este un proiect educațional dar, actul se semnează 

între cei doi președinți.   

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 33 voturi pentru. 3 voturi împotrivă (grupul PMP) 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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5. Proiect de hotărâre privind desemnarea secretarului executiv al Comisiei judeţene în 

domeniul egalităţii de şanse între femei şi bărbaţi. 

Vor trebui buletine de vot. Propuneri? Domnul Donțu? 

Dl. Donțu Gheorghe: Da, fac eu 2 propuneri. Doamna Tiba Monica și, pentru 

supleant, doamna Frujinoiu Alina. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mai sunt și alte propuneri? Până sunt gata buletinele 

de vot, o să trecem la următorul proiect. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

6. Proiect de hotărâre privind stabilirea pe anul 2020 a salariilor de bază ale 

funcţionarilor publici şi ale personalului contractual din cadrul Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea salariilor de bază aferente anului 2020 pentru 

funcţionarii publici şi personalul contractual din cadrul Direcţiei Generale de 

Evidenţă a Persoanelor Constanţa. 

 

Dl. Iordache Marian: Avem un amendament, domnule președinte. În numele 

grupului PNL, fac următorul amendament: Propunem creșterea salariilor în anul 

2020 cu un procent de 7,16%, egal cu cel care a fost aprobat anterior, la Direcția 

Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. Mulțumesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Da. Mă bucur că faceți dumneavoastră, grupul PNL, 

această propunere, întrucât, tot guvernul PNL, a tăiat, 73 de milioane lei, de la 

bugetul consiliului județean, fără a face o dezbatere publică a bugetului de stat, din 

care, face parte integrantă și bugetul consiliului județean.  

 Sunt de acord cu ceea ce spuneți dumneavoastră. O să supunem la vot dar, aș 

vrea să vă spun câteva cuvinte: A fost foarte greu 

Dl. Enescu Marius: Declarație politică.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu este nicio declarație politică, vorbeam din punct 

de vedere administrativ, domnule Enescu. 

  A fost foarte greu de a închide acest buget, întrucât avem cu 73 de milioane 

lei, mai puțini bani, la bugetul consiliului județean. Dacă, guvernul dumneavoastră 

sau guvernul PNL, va face rectificări și se vor acorda mai mulți bani la Consiliul 

Județean Constanța, cu ce mai mare plăcere o să fim de acord, cel puțin cei de la 
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PSD, să majorăm aceste salarii. Oricum, în rectificarea care o vom avea în luna iulie, 

consiliul județean, vom lua în calcul și această problemă.  

 Dar, întrucât guvernul PNL a tăiat 73 de milioane lei, în primul rând de la 

investiții și apoi de la salarii, nu putem face această majorare, astăzi.  

 - Cine este pentru acest amendament?  

Dl. Iordache Marian: Avem o intervenție, dacă faceți declarații politice. Corect era 

să supuneți amendamentul la vot și să trecem mai departe. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu este declarație politică. Este declarație tehnică, din 

punct de vedeare admnistrativ.  

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, nu a tăiat suma respectivă guvernul 

PNL, ci prin legea bugetului din acest an, sumele respective au fost dirijate direct 

către unitățile administrativ-teritoriale din județul Constanța iar restul sumei a fost 

alocată către consiliul județean. Dacă vă uitați pe buget, dumneavoastră aveți 

venituri proprii o treime din veniturile totale ale județului, două treimi provin de la 

bugetul de stat.  

 De aceea, vă rog frumos, să intrăm în ordinea de zi și să discutăm 

amendamentele și proiectele așa cum au fost lansate. Vă mulțumesc. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, eu v-am rugat să nu facem politică 

în fața consiliului județean dar, din punct de vedere administrativ, dacă știați să citiți 

un buget și ați fi intervenit 

Dl. Iordache Marian:  Credeți-mă că îl știu mai bine decât dumneavoastră. O să vă 

întreb la buget și o să vedeți că nu știți. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu cred. Dacă ați fi făcut atâta scandal, cum faceți 

acum, când s-a dat sau s-a acordat județului Constanța cu 73 de milioane lei, mai 

puțin, aș fi vrut să luați atunci drumul Bucureștiului și să mergeți la guvernul 

dumneavoastră și să susțineți Constanța și proiectele Constanței.  

Dl. Iordache Marian: Este guvernul României, nu este guvernul nostru sau al 

dumneavoastră.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Păi nu, dumneavoastră, cei de la PNL, spuneți: 

Guvernul nostru, președintele nostru, nu eu o spun! 

 - Cine este pentru acest amendament? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 15 voturi pentru. 21 voturi împotrivă (grupul PNL). 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
 - Cine este pentru acest proiect? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 21 voturi pentru. 15 abțineri (grupul PNL). 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Și, ca să fie lucrurile clare, la rectificare vom lua în 

calcul această situație. Dar, mă bucur că exact guvernul care nu acordă salariile, 

pensiile, susține treaba aceasta. 
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Dl. Iordache Marian: O să vă dau argumente la buget, să vedeți că nu este așa.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea salariilor de bază pentru funcţionarii publici şi 

personalul contractual din aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Constanţa, 

începând cu 01.02.2020. 

 

Dl. Iordache Marian: Amendament, domnule președinte! Ca și la punctul anterior, 

propunerea noastră este ca: Pentru funcționarii publici și personalul contractual din 

aparatul de specialitate al consiliului județean, art.1, să se modifice în sensul  că: 

Aceste salarii vor crește cu 7,16%, la fel ca la Direcția Generală de Asistență Socială 

și Protecția Copilului și, pentru a nu discrimina angajații din consiliul județean 

respectiv de la Direcția Județeană pentru Evidența Persoanei.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Atât? Bun! Dacă tot ați făcut așa ceva, pot să întreb și 

eu, că sunteți consilier județean și ați spus că cunoașteți bugetul: Și de unde se iau 

banii? 

Dl. Iordache Marian: Dacă dumneavoastră aprobați acest amendament, până la 

sfârșitul acestei ședințe, doamna director economic va găsi sursele, în buget. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Păi, nu! Presupun că dacă faceți amendamentul aveți 

și sursele, ne spuneți și sursele! Bun! 

 - Cine este pentru acest amendament? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 15 voturi pentru. 21 voturi împotrivă (grupul PNL) 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
 - Cine este pentru acest proiect? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 21 voturi pentru. 15 abțineri (grupul PNL). 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Aceeași situație, la rectificarea din luna iulie vom lua 

în calcul amendamentul dumneavoastră, domnule consilier. 

Dl. Iordache Marian: Mulțumesc. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

9. RETRAS. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de 

Funcţii de la Teatrul pentru Copii şi Tineret Constanţa „Căluţul de mare”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei şi a Statului de Funcţii pentru 

Centrul Cultural Judeţean „Teodor T.Burada”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

11. Proiect de hotărâre privind modificarea HCJ Constanţa nr. 161/2019 privind 

modificarea structurii organizatorice a Spitalului Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol 

Andrei” Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

12. RETRAS. Proiect de hotărâre privind  Regulamentul de organizare şi funcţionare a  

Centrului de Excelenţă în Turism şi Servicii „Tomis”, imobil aflat în domeniul 

public al Judeţului Constanţa. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

13. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Regulamentului de acordare stimulente 

financiare elevilor şi cadrelor didactice din unităţile de învăţământ din judeţul 

Constanţa, care au obţinut distincţii, medalii şi premii speciale. 

 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, îmi cer scuze, voi face o intervenție 

pe acest proiect. Vreau să depun un amendament și să-l supuneți la vot. Vă 

mulțumesc. 

 La acest proiect, la art.9, pct.4, și în cadrul comisiei ce s-a desfășurat ieri, de 

buget-finanțe, am făcut un amendament ce a trecut de comisie și, voiam să verific 

dacă a fost transpus și în bugetul județean și prevede următorul lucru, pct.4, unde s-

a făcut amendamentul: În cazul în care același premiu sau aceeași distincție este 

obținută de mai mulți elevi sau cadre didactice, premiul prevăzut în prezentul 

regulament, se va împărți în mod egal acestora. Amendamentul adus de către 

Partidul Național Liberal se referă la faptul că acest premiu nu ar trebui împărțit între 

doi ocupanți ai aceluiași loc și, recompensați amândoi pentru rezultatele obținute, 

identic. Nu se împarte! 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, înainte de a vă da răspunsurile, 

doamna Petrachi vă spun un lucru că: Ar fi trebuit să citiți cu atenție dar, cred că și 

aici este o mică problemă, este vorba de echipe, se împart între echipe, banii. Nu în 

echipă.  

Dl. Crușoveanu Marian: Nu scrie nimic la pct.4, aici, de nicio echipă și, apropos, 

cu acest amendament au fost de acord și colegii dumnevoastră, din consiliu.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna Petrachi, vă rog frumos.  

D-na Petrachi Mihaela: Cu tot respectul, domnule consilier, este vorba, într-adevăr, 

de același premiu și aceeași distincție luată de mai mulți elevi, ca într-o echipă. Dar, 

pentru că terminologia folosită în legislația aferentă educației, folosește termenul de 

echipă doar pentru competițiile sportive, probabil că nu a rezultat suficient de 

limpede din exprimarea aceasta. Dar, este vorba de același premiu și aceeași 

distincție. Nu este vorba despre doi elevi care au luat amândoi premiul întâi, două 

premii întâi! În acest caz li se acordă câte un stimulent fiecăruia dintre ei dar, au fost 

foarte multe cazuri în care au făcut proiecte comune: de design vestimentar, de  

interpretat o anumită piesă pian și vioară, au luat un singur premiu doi elevi. Este 

normal ca stimulentul să fie împărțit la cei doi elevi sau trei, câți au fost. 

 Am considerat că exprimarea este destul de clară, fiind vorba de același 

premiu și aceeași distincție, asta am spus în regulament, nu altcumva.  

Dl. Crușoveanu Marian: Citiți documentația, dacă din documentație reiese 

cuvântul „echipă”.. 

D-na Petrachi Mihaela: Nu! V-am explicat că nu se poate folosi cuvântul „echipă” 

decât atunci când este vorba de competițiile sportive.  

Dl. Crușoveanu Marian: Stați puțin, scrie aici, la pct.3, în care spune că: În situația 

în care la rezultatele unui elev și-au adus aportul două sau mai multe cadre didactice. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, cred că am fost foarte corecți și v-

ați lămurit. V-ați lămurit? Este vorba echipă. 

D-na Petrachi Mihaela: Eu cred că amendamentul dumneavostră rămâne fără 

obiect în cazul în care obiectivul este atins. Nu s-a pus problema ca doi elevi care 

fiecare dintre ei a obținut, să spunem, același punctaj la matematică și au luat unul 

premiul I și celălalt tot premiul I, să împartă banii în două. Nu! Fiecare va lua sumele 

acordate de către consiliul județean pentru premiul întâi. Se dublează! 

Dl. Iordache Marian: Să se menționeze în procesul verbal! 

D-na Petrachi Mihaela: Să se menționeze, bineînțeles! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Se va menționa în procesul verbal. 

Dl. Crușoveanu Marian: Sunt cele două puncte distincte 3 și 4. Se face referire la 

două sau mai multe persoane! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am înțeles! Domnule consilier, este în regulă acum? 

Cred că doamna Petrachi a fost foarte explicită, nu este vorba de alt premiu sau să 
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se dea un premiu la două persoane. Este vorba doar de echipe. Cred că a fost foarte 

corect dar, doar dacă ați fi vrut să înțelegeți. 

D-na Petrachi Mihaela: Dar nu s-a putut folosi termenul de „echipă”. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu se poate folosi. 

Dl. Crușoveanu Marian: Vă invit să citiți art.3 și art.4. Chiar așa, nu aveți 

discernământ în a citi ceva? A interpreta? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, v-a explicat de trei ori că nu se 

poate folosi termenul de „echipă”! Dar, dacă dumneavoastră nu înțelegeți legea, nu 

am nicio vină! V-am spus să mai faceți încă o facultate! 

Dl. Crușoveanu Marian: Aici este un proiect de hotărâre! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ce v-a explicat doamna Petrachi, domnule consilier? 

Amendamentul nu își mai are sens. 

Dl. Crușoveanu Marian: Faceți, vă rog, mențiunea în procesul verbal, al ședinței: 

Că premiul pentru doi elevi situați pe același loc, nu vor împărți premiul și, vor primi 

fiecare. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Se va specifica în procesul verbal, domnule consilier.  

D-na Petrachi Mihaela: Doar, dacă premiul s-a acordat pentru un proiect comun, 

făcut de cei doi elevi. 

Dl. Crușoveanu Marian: Asta, da! Pentru un proiect comun, da! 

D-na Petrachi Mihaela: La asta se referă. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Este bine că ați înțeles, domnule consilier. Domnule 

consilier, adăugăm cele două fraze în procesul verbal, corect? 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

14. Proiect de hotărâre privind desemnarea şi validarea în cadrul Autorităţii Teritoriale 

de Ordine Publică Constanţa a unor membri. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinanţării şi a semnării Acordului de 

Parteneriat pentru derularea proiectului „Escapeland – Joint Development and 

Promotion of Active Tourism in the Black Sea Basin” e MS code BSB 1108. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici faza DALI 

aferenţi obiectivului „Amenajarea, consolidarea şi modernizarea imobilelor C1 şi C2 

în vederea înfiinţării unei Secţii Clinice Medicală III cu Compartiment de 

Reumatologie şi Centru de Excelenţă în Diagnosticul Bolilor Inflamatorii Reumatice 

Mediate Imun şi  Bază de tratament – Reabilitare Medicală, conform standardelor 

europene”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. Domnule președinte, voturile pentru proiectul 

nr.5. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: La proiectul nr.5 s-a terminat votarea. Rezultatul 

votului: Pentru secretar executiv doamna Tiba Monica, 32 voturi pentru, 4 voturi 

împotrivă. La supleant, doamna Frujinoiu Alina, 35 voturi pentru, un vot împotrivă. 

Doamna Tiba Monica este reprezentantul. Vă mulțumesc. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi 

obiectivului –„Gospodărie de apă” care deserveşte Policlinica 2, Serviciul  Clinic 

Judeţean de Medicină Legală Constanţa, Secţia Clinică medicală III cu 

Compartiment de Reumatologie şi Centru de Excelenţă în Diagnosticul Bolilor 

Inflamatorii Reumatice Mediate Imun şi Baza de  Tratament – Reabilitare Medicală, 

conform standardelor europene. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

18. Proiect de hotărâre privind însuşirea Raportului de evaluare al Pavilionului 

Expoziţional Constanţa în scopul estimării tarifelor minime de utilizare temporară şi 

închirierii în vederea valorificării. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

19. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Anexei nr.7 din Hotărârea 

Consiliului Judeţean Constanţa nr.8/2020 privind stabilirea unor tarife, taxe şi taxe 

speciale pentru anul 2020. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
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D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

20. RETRAS. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Centrului Cultural 

Judeţean Constanţa  „Teodor T.Burada” a Sălii de expoziţie ( parter şi etaj) şi a Sălii 

de ceremonii situată în Pavilionul Expoziţional Constanţa, în data de 07 martie 2020, 

pentru desfăşurarea evenimentului socio-cultural „ Marele bal al Constanţei”. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

21. Proiect de hotărâre privind acceptarea unei oferte de donaţie de la S.C. Nova Project 

& Konstruct Group SRL. 

 

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, avem propunere. Domnule președinte, 

la acest proiect, lipsesc mai multe documente, din proiect. A fost prezentat doar 

proiectul de hotărâre, în prima fază. Astăzi, înțeleg, că înainte de ședință, la comisia 

juridică, s-au mai prezentat niște documente, dar, nu suntem clari asupra obiectului 

ofertei. În sensul că, în ofertă, se menționează doar stâlpul de susținere al drapelului 

și nu întreaga construcție pe care este amplasat acest stâlp. Ce se întâmplă cu restul 

construcției? Ce se întâmplă cu autorizația de construire? Când se face expertiza? 

Cât plătim? Dacă plătim? Cât ne costă? Ca să știm dacă acceptăm această donație. 

Am primit o donație cu sarcină? Ca să putem respecta Codul administrativ, art.291. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Numai puțin! Stați ca să știu ce să răspund! Cum adică 

cu sarcină? 

Dl. Iordache Marian: Păi, este cu sarcină, atâta timp cât nu are autorizație, va 

trebui, noi, să facem intrarea în legalitate. Intrarea în legalitate înseamnă, cheltuieli.  

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Numai puțin. Autorizația o scoateam oricum, noi.  

Dl. Crușoveanu Marian: Stați puțin, ați spus că era obligația constructorului! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Nu! Să depună documentația! Haideți să vă spun cum 

stau lucrurile. 

Dl. Iordache Marian: Așteptăm. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: La ora asta nu putem să vorbim de o construcție, pentru 

că nu este finalizată. Catargul care se cedează, către consiliul județean, este un bun 

imobil. Este ca și cum aveți o factură, dumneavoastră, pe un bon și vreți să-l dați la 

consiliu și îl acceptați, că nu aveți de ce să nu îl acceptați, doar dacă aveți vreun 

interes, noi nu avem niciun interes.  

 Noi, prin hotărârea de astăzi, facem o economie de 70-80 mii de euro, nici nu 

mai contează, pe care consiliul nu mai plătește nimic. Acest bun va intra în 

patrimoniul consiliului județean. 
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 Noi, vom folosi în continuare, cred că ați văzut cealaltă declarație prin care 

constructorul renunță la orice pretenție financiară împotriva consiliului județean. Nu 

mai are niciun fel de pretenție, nici acum, nici viitoare. A dat o declarație care se 

poate folosi oricând în instanță, prin care, renunță la orice drept prezent sau viitor 

asupra acestei lucrări și financiar vorbind.  

 După ce veți vota, dumneavoastră, această hotărâre, dacă o veți vota, și dacă 

vă voi lămuri, noi, vom depune autorizația de construire cu documentația care și 

aceasta ne este predată tot nouă, fără costuri. 

Dl. Crușoveanu Marian: Certificatul! Certificatul îl veți depune! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Și documentația care a fost făcută la proiectarea 

stâlpului, inclusiv expertiza pe care, dumneavoastră, vă aduceți aminte că există la 

dosar, pe care ați văzut-o și, ați constatat că s-a folosit stâlp galvanizat care este mai 

bun decât stâlpul de inox, chiar dumneavoastră mi-ați spus.  

Dl. Crușoveanu Marian: Corect. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Ceea ce preluăm este mai bun decât ceea ce s-a licitat, 

la această dată deci, nu avem impedimente de calitate sau de rezistență și, după 

aceea, să depunem documentația către primăria Constanța. Eventualele taxe, care se 

plătesc sau nu se plătesc, oricum erau băgate în costul lucrării. Este cadrul legal de 

obținere a acestei autorizații, după construcția existentă. Știți că am mai avut 

dezbateri, nu mai revin asupra subiectului. Avem expertiza, avem hotărârea de 

donație/de acceptare și, depunem documentație pentru autorizație. Cu documentele 

care au stat la eliberarea acestei lucrări. Se obține autorizația, probabil în 2-3 zile, 

după aceea, se obține procesul verbal de recepție a lucrării și se inventariază în 

patrimoniul consiliului județean. Repet, costurile sunt 0. De ce să nu luăm ceva care 

deja este moca? Fără să creăm prejudiciu la consiliu? 

Dl. Crușoveanu Marian: Se poate? 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Da, sigur. 

Dl. Crușoveanu Marian: Aici, în proiectul inițiat de dumneavoastră, se face referire 

la donația doar la stâlp. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Corect! 

Dl. Crușoveanu Marian: Care are valoare de 16.200 dolari. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Da, din factura care am găsit-o. 

Dl. Crușoveanu Marian: Deci, aceasta este economia care o facem, din punctul 

meu de vedere. Nu face nicio referire la restul lucrărilor care se află în fundație. Nu 

se face niciun fel de referire la fundație. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Pentru că, la fundație nu ai cum să faci referire când la 

ora asta nu este scoasă autorizație pentru ea.  

Dl. Crușoveanu Marian: Păi, da, dar să spună că renunță și la orice drept asupra 

fundației. Pentru că așa, nici stâlpul, stâlpul care este montat, nici acela nu are 

autorizație.   
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Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Stați puțin, cum? 

Dl. Crușoveanu Marian: Nici stâlpul nu are autorizație, bățul, să îi spunem pe 

românește, da? Tubermanul, cum îi spuneați dumneavoastră.  

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Dumneavoastră acum, nu vă supărați că v-am luat 

obiectul de campanie.  

Dl. Crușoveanu Marian: Nu, nu, nu! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Am înțeles. 

Dl. Crușoveanu Marian: Nu, că dumneavoastră ați început-o, deja. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Împotriva mea, mai ales! Că v-ați urcat pe stâlpul ăsta 

și dumneavoastră și USR-ul, mai tare ca drapelul național. 

 Ascultați-mă numai puțin să vă spun, vă dau declarația cealaltă dacă ați citit-

o cu atenție.  

Dl. Crușoveanu Marian: Păi, nu am avut-o domnule Palaz! Acea declarație. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Aceasta? De ce n-a fost pusă la dosar? 

Dl. Crușoveanu Marian: Nu știu, domnule Palaz! Nu ne întrebați pe noi! Am avut 

proiectul de hotărâre cu jumătate de oră, înainte de ședință. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Există această declarație. Chiar, îmi cer scuze. Fără 

intenție. Numai puțin: „Declar că am predat Consiliului Județean Constanța, 

documentația pentu obținerea autorizației de construire, compusă din părți scrise, 

părți desenate și documentația tehnică, conform procesului verbal de predare primire 

numărul, din data de. Prin prezenta anunț că nu am nicio pretenție financiară sau un 

alt mod de la Consiliul Județean Constanța în executarea controlului amintit. Renunț 

în mod expres la dreptul de a formula orice plângere/acțiune împotriva Consiliului 

Județean Constanța, indiferent de obligațiile asumate între părți privind contractul 

de prestări servicii. numărul.” 

 Vi se pare că ar mai putea cineva că are vreo pretenție referitorare la fundație 

sau la orice considerați dumneavoastră aici? 

Dl. Crușoveanu Marian: Dar, de ce nu vreți? Am înțeles din declarația 

dumneavoastră din presă, că motivul pentru care, firma prestatoare a renunțat și vrea 

să facă această donație către noi, este faptul că s-a împotmolit din punct de vederea 

financiar. Corect? 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Nu, nu am spus asta. 

Dl. Crușoveanu Marian: Așa ați spus dumneavoastră, în presă. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Nu. A fost discuția, dacă vă aduceți aminte, am spus 

altceva, nu rastălmăciți. După ce am avut ședință și am retras proiectul, luna trecută, 

pe afirmațiile și pe abordarea care ați avut-o dumneavoastră, i-am pus în vedere 

constructorului. 

Dl. Crușoveanu Marian: Era corect! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Nu am spus asta, că nu era corect! I-am pus în vedere 

constructorului că lucrurile sunt foarte simple: De mâine începând, intră la demolare 
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pe cheltuiala lui, escavează tot și îmi aduce terenul la faza inițială. Și omul este 

normal să spună că nu își permite să facă altă cheltuială în plus față de ce a făcut. 

Asta a fost afirmația mea. Presa este de față și, cred că am lămurit lucrul ăsta. Nu că 

n-a avut bani să termine lucrarea, la asta m-am referit.  

 De fapt, până la urmă, stați că nu înțeleg, ce ne deranjează pe noi că luăm 

stâlpul ăsta, moca? 

Dl. Crușoveanu Marian: Stați puțin, nu este vorba de moca, este vorba de 

responsabilitatea pe care, noi, consiliul județean, ne-o asumăm pentru a obține o 

autorizație de construire. Nu scrie nicăieri, în nicio lege, că o autoritate publică 

locală, în speță, primăria Constanța, este obligată să-mi emită mie autorizație de 

construire. După cum bine știți, a fost emis certificatul de urbanism. 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Dar nu vreți să încercăm? 

Dl. Crușoveanu Marian: Pe răspunderea noastră? 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Știți dumneavostră că nu o să ne dea primarul 

autorizație? Considerați că primarul nu o să ne lase să ne autorizăm, când avem o 

expertiză? Există instanță, domnule consilier. 

Dl. Crușoveanu Marian: Care era propunerea noastră: Pentru ce să mă leg la cap 

dacă nu mă doare.  

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Vă iau catargul! 

Dl. Crușoveanu Marian: Nu! Nu! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Vă iau catargul ca obiect de activitate!  

Dl. Crușoveanu Marian: Stați puțin! 

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Vă ofticați puțin că nu mai puteți să spuneți că am dat 

80 mii euro pe acest catarg, în campanie. 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule, propunerea mea este alta, a noastră: Haideți să 

vedem care sunt cheltuielile, pe care le mai are de făcut constructorul, să obțină acea 

recepție finală, certificat edificator și după aceea să înscrie la cartea funciară și, abia 

atunci devenim proprietari și, haideți să plătim, să ne facă direcționari de plată, dacă 

nu are fonduri, le plătim noi, consiliul județean, să facă treaba așa cum ar fi trebuit 

să o facă de la început, prin asumarea unui contract. De ce să-mi iau eu răspunderea, 

consiliul județean, să obțin acestă autorizație, când, ar trebui, să o facă el. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Da. Domnule consilier, ați încheiat? 

Dl. Crușoveanu Marian: Stați puțin, domnule președinte, este o dezbatere! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu, nu! Domnule consilier, dezbaterea a fost vineri, 

pe buget, acum este ședința de consiliu județean unde aprobăm proiectele.  

Dl. Crușoveanu Marian: Este dezbatere pe acest proiect, domnule președinte! 

Ședința de consiliu județean este dezbatere pe proiecte. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dumneavoastră nu faceți dezbatere acum faceți can 

can-uri politice, cu tot respectul. 

Dl. Crușoveanu Marian: Ce can can, domnule președinte! Vorbesc de o firmă! 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mă lăsați să vorbesc și eu? Că v-am lăsat să vorbiți. 

Domnule consilier, de un an de zile, vorba domnului Palaz, v-ați urcat pe acest catarg 

pentru care nu am plătit nici măcar un leu. Ați invocat, de fiecare dată, că am plătit 

banii că am scurs banii, ați inventat toate poveștile! 

Dl. Crușoveanu Marian: Nu am invocat niciodată! Dezinformați! Dezinformați! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, îmi permiteți să vorbesc? Dacă 

nu, vă dau timp, că am dreptul acesta. 

Dl. Crușoveanu Marian: Nu dezinformați! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Că am plătit o grămadă de bani, că am scurs banii! Nu 

s-a plătit niciun leu, să fie foarte clar! Nu am pătit niciun leu de la consiliul județean 

și, acum, avem o donație. 

Dl. Crușoveanu Marian: O donație care ne transferă nouă o răspundere de a obține 

niște documente, da? Și forțați de împrejurări. De ce nu lăsați firma să facă recepția? 

Dați-mi un răspuns pertinent! De ce nu lăsați firma să obțină autorizația și recepția! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Pentru că, dacă este o donație este atributul nostru, 

este clar. 

Dl. Crușoveanu Marian: Se poate dona după ce obține recepția.  

Dl. Palaz Claudiu - Iorga: Deci, să înțeleg că respingeți recepția donația! Veți vota 

pentru respingerea donației. 

Dl. Crușoveanu Marian: Propunerea noastră este ca: Acest constructor să-și ducă 

la îndeplinire obligația contractuală și abia după aceea, dacă vrea să facă donație, cu 

ce mai mare plăcere. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dumneavoastră îi faceți propuneri unui constructor, 

îi ordonați, nu înțeleg! 

Dl. Crușoveanu Marian: Și dânsul ne-a făcut nouă propunere de donație! Eu îi fac 

o propunere. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ne-a făcut o propunere de donație.  

Dl. Gima Stelian: Pot să adaug ceva, dacă îmi permiteți?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Da, vă rog frumos. 

Dl. Gima Stelian: Cu tot respectul dar, dacă discutăm de o donație, este vorba de a 

dona un obiect care există. Dar, din punct de vedere al documentelor, juridic vorbind, 

acest obiect nu există. 

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Domnule consilier, v-am spus, avem o factură pentru 

stâlp, noi luăm un bun mobil. Nu spuneți că nu există. Nu induceți în eroare. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Citiți cu atenție, scrie: Acceptarea unei oferte. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 21 voturi pentru. 15 voturi împotrivă (grupul PNL) 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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22. Proiect de hotărâre privind aprobarea exprimării intenţiei Consiliului Judeţean 

Constanţa pentru demararea procedurilor de preluare a construcţiei speciale 

„Debarcader”, situat în Staţiunea Mamaia, zona Cazino. 

Dl. Iordache Marian: O clipă! Domnule președinte, o întrebare. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Văd că tot ce este bun, la consiliul, dumneavoastră 

votați împotrivă. 

Dl. Iordache Marian: Da, da! Tot ce este bun, aveți dreptate. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Cred că data viitoare vreți să donați dumneavoastră 

ceva. 

Dl. Iordache Marian: Vreau să știu dacă acest proiect de hotărâre are aviz de 

legalitate. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: PNL-ul doar ia, nu donează nimic. 

Dl. Iordache Marian: Nu ia, PNL-ul întreabă, deocamdată. Spuneți-mi dacă există 

aviz de legalitate la acest proiect de hotărâre? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult, domnule consilier. 

Dl. Iordache Marian: Aștept un răspuns. Există aviz de legalitate la acest proiect? 

Pentru că acest proiect nu are dacât un proiect de hotărâre, fără referat de aprobare 

și fără niciun argument în spate.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ați citit proiectul? 

Dl. Iordache Marian: Vă dau, l-am deschis, oricine poate, din sală, să verifice. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Exprimarea intenției. 

Dl. Iordache Marian: Da, dar tot trebuie să aibă un referat de aprobare și un aviz 

de legalitate ca să fie hotărâre. Așa scrie Codul administrativ, domnule președinte. 

Pe care îl invocați mai devreme, dumneavoastră. 

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Domnule consilier, eu vă spun adevărul, dumneavoastră 

considerați că este nelegală acordarea asta. 

Dl. Iordache Marian: Da, este nelegală. 

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Vă recomand ca prefectul să atace în contencios aceasă 

hotărâre. 

Dl. Iordache Marian: Acest proiect nu se poate înscrie pe ordinea de zi întrucât nu 

are documentele minime conform Codului administrativ. 

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Domnule consilier, propun, că văd că ne apucăm de 

politică. 

Dl. Iordache Marian: Eu nu vreau ca dumneavoastră să încălcați legea. 

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Eu am înțeles. Eu îmi asum și supun acest proiect pe 

ordinea de zi, nu îl retrag de pe ordinea de zi. 

Dl. Iordache Marian: Dacă dumneavoastră erați prefect atacați acest proiect? 

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Aveți prefect?  

Dl. Iordache Marian: Dacă dumneavoastră erați prefect atacați acest proiect? 

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Sunt vicepreședinte. V-am spus ceva. Nu! Nu îl atacam! 
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Dl. Iordache Marian: De ce nu îl atacați? 

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Pentru că este legal! 

Dl. Iordache Marian: Că nu este legal! Conform Codului administrativ, nu este 

legal. 

Dl. Palaz Claudiu-Iorga: Aveți toate argumentele și aveți prefect! Atacați acestă 

hotărâre în contencios. Vă mulțumesc. Supuneți la vot, domnule președinte. 

Dl. Iordache Marian: Transformați în circ, ședința de consiliu județean și, nu este 

așa. Codul administrativ vorbește despre niște documente minime pentru o hotărâre. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 21 voturi pentru. 15 voturi împotrivă (grupul PNL) 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

23. RETRAS. Proiect de hotărâre privind completarea HCJC nr. 12/15.01.2020 privind 

aprobarea asigurării serviciilor de pază şi monitorizare pe anul 2020 la obiectivele 

aparţinând Consiliului Judeţean Constanţa cu Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării unor bunuri imobile din domeniul 

public al Oraşului Negru Vodă în domeniul public al Judeţului Constanţa şi 

înscrierea acestora în domeniul public al Judeţului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

25. Proiect de hotărâre privind transmiterea unor spaţii din imobilul, proprietate publică 

a Judeţului Constanţa, situat în Constanţa, str. Mircea cel Bătrân nr. 104 B, în 

administrarea Centrului Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

26. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a unui bun imobil, proprietate 

publică a Judeţului Constanţa, către Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 
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D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului cu  obiectivele şi lucrările de 

drumuri şi poduri pe anul 2020, finanţate din bugetul Judeţului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor fi 

aplicate de Regia Autonomă Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa în anul 2020 

în reorganizare, in judicial reorganisation, en redressment, în calitate de operator, în 

relaţia cu Consiliul Judeţean Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea Organigramei, a Statelor de funcţii şi a 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare între Consiliul 

Judeţean Constanţa, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 

Constanţa, Direcţia Judeţeană de Sănătate Publică Constanţa, Serviciul de 

Ambulanţă Judeţean Constanţa şi Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă 

Educaţională Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

31. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acţiune privind serviciile 

sociale administrate şi finanţate din bugetul Consiliului Judeţean Constanţa, pentru 

anul 2020. 
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 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de Organizare şi Funcţionare 

ale serviciilor sociale cu şi fără cazare aflate în subordinea Direcţiei de Protecţie a 

Copilului din cadrul  Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 

Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Serviciului Social cu Cazare Casa 

de Tip Familial „Callatis” precum şi a  Regulamentului de Organizare şi Funcţionare 

al acestuia. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

34. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării Serviciului Social cu Cazare Casa 

de Tip Familial „Decebal” precum şi a Regulamentului de Organizare şi Funcţionare 

al acestuia. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

35. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Centrul de 

Abilitare şi Reabilitare pentru Persoane Adulte cu Dizabilităţi (CabR) ARISTOTEL 

Techirghiol, prin reorganizarea Centrului de Recuperare şi Reabilitare 

Neuropsihiatrică Techirghiol Corp A. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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36. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Centrul de Ingrijire 

şi Asistenţă pentru Persoane Adulte cu Dizabilităţi (CIAPAD) Techirghiol, prin 

reorganizarea Centrului de Îngrijire şi Asistenţă Techirghiol. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

37. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(minim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LmP) Apartamentul  Lirei Constanţa, 

prin reorganizarea serviciului social Locuinţă Protejată Apartamentul Lirei-

Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

38. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Aurelia Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţă Protejată Casa Aurelia Negru Vodă. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

39. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi(LMP) Casa Azaleea Cumpăna prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Cumpăna – „Casa Azaleea”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

40. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LMP) Casa Dalia Cumpăna, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Cumpăna „Casa Dalia”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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41. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LMP) Casa Iris Cumpăna, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Cumpăna „Iris”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

42. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LMP) Casa Violeta Cumpăna, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Cumpăna „Casa Violeta”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

43. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Aurelia Lazu, prin reorganizarea 

serviciului social Locuinţe Protejate Lazu Casa Aurelia. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

44. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Ionuţ Lazu, prin reorganizarea 

serviciului social Locuinţe Protejate Lazu Casa Ionuţ. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

45. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Opal Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Negru Vodă-Casa Opal. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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46. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Topaz Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului  social Locuinţe Protejate Negru Vodă Casa Topaz. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

47. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi casa Safir Negru Vodă, prin 

reorganizarea servicului social Locuinţe Protejate Negru Vodă Casa Safir. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

48. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Smarald Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Negru Vodă Casa Smarald. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

49. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Rubin Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Negru Vodă Casa Rubin. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

50. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Coral Negru Vodă, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Negru Vodă Casa Coral. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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51. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa  Liliana Techirghiol, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate  Casa Liliana din Techirghiol. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

52. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Daniel Techirghiol, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Techirghiol Casa Daniel. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

53. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Egreta Topraisar, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Topraisar Casa Egreta. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

54. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Lebăda Topraisar, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Topraisar Casa Lebăda. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru. 

 

  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

55. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa Colibri Topraisar, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Topraisar Casa Colibri. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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56. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi Casa FlamingoTopraisar, prin 

reorganizarea serviciului social Locuinţe Protejate Topraisar Casa Flamingo. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

57. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

(maxim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LMP) Casa Albatros  Topraisar. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

58. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Centrul de 

Abilitare şi Reabilitare pentru persoane Adulte cu Dizabilităţi (CabR) Sfântul Luca 

Negru Vodă. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

59. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă  protejată 

(minim) pentru persoane adulte cu dizabilităţi (LmP) Luceafărul Medgidia. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

60. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social fără cazare Centrul de zi 

pentru Persoane Adulte cu Dizabilităţi Techirghiol. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

  

  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

61. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social în comunitate pentru 

persoanele adulte cu dizabilităţi – Compartiment îngrijirea şi protecţia adulţilor cu 
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handicap grav sau accentuat la asistentul personal profesionist, precum şi aprobarea 

Regulamentului de Organizare şi Funcţionare. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

62. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea serviciului social cu cazare Locuinţă protejată 

victimele violenţei domestice, precum şi aprobarea Regulamentului de Organizare 

şi Funcţionare. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

63. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentelor de Organizare şi Funcţionare 

ale serviciilor sociale cu şi fără cazare aflate în subordinea Direcţiei de Asistenţă 

Socială Persoane Adulte din cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

64. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării finale a managementului doamnei Voivozeanu Doina, director 

general/manager la Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T.Burada”. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

65. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Muzeului de Istorie Naţională şi Arheologie 

Constanţa pentru anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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66. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Muzeului de Artă Constanţa, pentru anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

67. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Complexului Muzeal de Ştiinţe ale Naturii 

Constanţa, pentru anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

68. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Teatrului pentru Copii şi Tineret Constanţa „Căluţul 

de mare”, pentru anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

69. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Teatrului de Stat Constanţa, pentru anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

70. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului „Bibliotecii Judeţene I.N.Roman”Constanţa, pentru 

anul 2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

71. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Barbu Constanţa 

pentru fiul său Barbu Lucian. 
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 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

72. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar domnişoarei Uzun 

Cristina Anca. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

73. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar doamnei Gherghelaş 

Daniela. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

74. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli şi 

modificarea listei de investiiţii pe anul 2019 pentru Spitalul Clinic Judeţean de 

Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

75. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2019 pentru Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

76. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, pentru Muzeul de 

Artă Constanţa.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

77. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, pentru Muzeul de 

Istorie Naţională şi Arheologie Constanţa.  

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

78. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, de la Complexul 

Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

79. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, de la Teatrul pentru 

Copii şi Tineret „Căluţul de mare” Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

80. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, pentru  Teatrul de 

Stat  Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

81. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli, a Listei de 

Investiţii şi a Programului de evenimente culturale pe anul 2020, pentru  Biblioteca 

Judeţeană „I.N.Roman” Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 



49 
 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

82. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

Programului de evenimente culturale pe anul 2020, pentru  Centrul Cultural Judeţean 

„Teodor T.Burada”Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

83. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2020 

pentru Direcţia Generală de Evidenţa a Persoanelor Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

84. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2020 

pentru  Centrul Judeţean de Resurse şi Asistenţă Educaţională Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

85. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă Delfinul. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

86. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă Maria 

Montessori. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

87. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 2020 

pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă  Albatros. 
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 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

88. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pe anul 2020 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

89. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pe anul 2020 pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

90. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii pe anul 2020 pentru Direcţia  de Pază a Judeţului Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

91. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei de 

investiţii ale Regiei Autonome Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa, în 

reorganizare, in judicial reorganisation, en redressment, pe anul 2020. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

92. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei 

obiectivelor de investiţii ale Judeţului Constanţa pe anul 2020. 

O să îl lăsăm ultimul proiect. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

95. Proiect de hotărâre privind acordarea unui ajutor financiar  tinerei Popa Alexandra-

Andreea. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

96. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii şi organigramei pe anul 2020 

pentru Spitalul Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

97. Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea structurii organizatorice a 

Spitalului Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

 98.Proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea Regulamentului pentru 

efectuarea transportului rutier contracost de persoane prin servicii regulate, executat 

în judeţul Constanţa, aprobat prin HCJ nr.242/31.10.2019. 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 36 voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Și revenim la punctul nr.92 

 92.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei 

obiectivelor de investiţii ale Judeţului Constanţa pe anul 2020. 

 

Dl. Crușoveanu Marian: Dacă se poate o intervenție, domnule președinte. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult. 

Dl. Crușoveanu Marian: La capitolul unde acordăm finanțări pe Legea nr.350, am 

făcut, de asemenea, un amendament, ieri, la comisia de buget-finanțe, unde avem 3 

milioane, pentru finanțarea actvităților sportive, pe de cealaltă parte, la cultură, avem 

0. 
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 Propunerea noastră a fost ca: Din cele 3 milioane, 2 milioane să meargă către 

activități sportive iar 1 milion pentru cultură. Având în vedere că anul trecut am 

plătit aproximativ 800.000 mii pe proiectele depuse.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Pot să vă răspund? 

Dl. Crușoveanu Marian: Vă rog. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ați făcut afirmația că am dat la cultură 0, vă contrazic. 

Dl. Crușoveanu Marian: Pe Legea nr.350. 

Dl. Iordache Marian: Pe Legea nr.350, către asociații. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, eu știu ce am făcut. Vă arăt 

declarația pe care ați făcut-o dumneavoastră și este pe toată presa. 34 de milioane au 

fost acordate la cultură cu direcțiile subordonate. Am înțeles și punctul 

dumneavoastră. 

Dl. Iordache Marian: Mai avem amendamente și propuneri, domnule președinte. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Cum? Stați să trecem de primul amendament. 

Dl. Iordache Marian: Da. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna Blacioti, vă rog frumos. 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, dacă se poate, să se înțeleagă foarte 

clar: Amendamentul și declarația mea, da, a fost făcută referitor la.. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Recunoașteți că este o declatație, politică, sau cum? 

Amendament, nu facem politică. 

Dl. Crușoveanu Marian: Nu! Nu! Nu! Am postat pe facebook și, de asemenea, am 

făcut amendament la comisie, în care am propus finanțarea pe Legea nr.350. Din 

totalul celor 3 milioane, să nu meargă toate 3 la sport, așa cum este acum și, să 

împărțim, 2 milioane la sport, unul la cultură.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna Blacioti, vă rog frumos. 

D-na Blacioti Georgeta: Bună ziua! Motivul pentru care a fost acordată suma de  

3 milioane lei, pentru sport, a fost fapul că: Multe evenimente culturale, în cuantum 

de 3.015.000 lei, se vor efectua prin instituțiile de cultură din subordinea consiliului 

județean. Asta este motivația. M-ați înțeles? 

Dl. Crușoveanu Marian: Și, ONG-urile și asociațiile nu mai au dreptul, nu? Anul 

trecut au avut dreptul, au depus proiecte în valoare de 800.000 mii lei. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Se fac prin instituțiile de cultură din subordinea 

consiliului județean. Bun! Supun la vot, amendamentul domnului Crușoveanu. 

 - Cine este pentru acest amendament? Cine este împotriva acestui 

amendament? Bun. 

Dacă tot ați făcut acest amendament, domnilor consilieri, vă propun eu un 

amendament, ca: 1 milion, din cele 3 milioane, să se ducă către educație. 

 - Cine este pentru? 

Dl. Crușoveanu Marian: Unde, către educație? Unde? 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Proiectele pe educație. Legea nr. 350 permite tineret 

și educație. 

Dl. Crușoveanu Marian: Sunt două capitole: Cultură și sport.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule, este același lucru, dacă nu înțelegeți, vedeți, 

de asta v-am făcut diletant administrativ, că nu cunoașteți administrație. Nu vă 

supărați pe mine.  

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, propunerea pe care o faceți este pe 

picior. Mai bine, dați 1 milion de lei, la spital, unde ați dat doar 5 milioane de lei, la 

funcționare. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Unde? 

Dl. Iordache Marian: La spitalul județean. Spitalul este cea mai subfinanțată 

activitate din județul Constanța. Tratează un județ întreg și, noi, dăm 5 milioane de 

lei din tot bugetul județului. Ne batem joc de sănătate și dumneavoastră faceți, acum, 

mișto de noi? Spunându-le că o să dați 1 milion la învățământ. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ați terminat? 

Dl. Iordache Marian: Da, am terminat. Dar, propunerea mea este: Să dăm 1 milion 

de lei la spital, peste cele 5.555.000 lei, în așa fel, încât, finanțarea pentru 

funcționarea spitalului să fie mai bună decât în prezent.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bun! Ați terminat! Pot să vorbesc și eu? Da! Domnule 

consilier, în primul rând, cu tot respectul, privitor la spitalul județean, sunt foarte 

multe proiecte pe fonduri europene. Sunt drumurile acelea la București pe care, v-aș 

fi rugat și pe dumneavoastră, cei de la PNL, întrucât aveți guvernul dumneavoastră, 

să le facem. Lăsați-mă să vorbesc, vă rog frumos! Doi la mână, nu faceți declarații 

politice pentru că, aceea-și declarație politică și acela-și amendament l-ați avut la 

Direcția Generală Județeană pentru Evidența Persoanei, da? Și ați votat bugetul, în 

forma noastră! Eu, nu vă mai înțeleg. Ori faceți declarații politice sau chiar vreți 

binele oamenilor? Pentru că, ați făcut un amendament și, după aceea, ați votat 

bugetul în forma în care l-am propus noi! Nu vă mai înțelege nimeni dar, este altă 

discuție. 

Dl. Iordache Marian: O să înțelegeți, imediat, la vot! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doi, la mână, ați votat bugetul spitalului, de ce nu ați 

făcut amendament la proiectul cu bugetul? Că l-ați votat!  

Dl. Iordache Marian: Cred că glumiți! Bugetul spitalului nici nu a fost la vot, 

astăzi! Deci, nu știți că nu am avut bugetul pe 2020? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dacă aveați un amendament, puteați se spuneți! 

Dl. Iordache Marian: Păi, nu aveam cum să dăm bani pe anul ăsta, pentru anul 

trecut! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Lăsați-mă să vorbesc! Dacă aveați un amendament 

puteați să spuneți! Acum ascult amendamentul, pe care îl doriți dumneavoastră. 
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Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, în ceea ce privește spitalul județean, 

vă rog eu frumos, citiți, încă odată, scrie negru pe alb: Rectificare bugetară pe 2019. 

Nu a fost bugetul pe 2020! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Spre deosebire de dumneavoastră, eu știu să citesc 

foarte bine. 

Dl. Crușoveanu Marian: Ați recunoscut, domnule, că sunteți diletant. Vă rog eu 

frumos. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dar, haideți să nu facem politică și, să facem 

administrație, aici. 

Dl. Crușoveanu Marian: Păi, faceți-o odată! Vă rog eu frumos. Faceți-o! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: O facem! Din păcate, eu v-am spus: Dacă vrem să 

facem declarații politice... 

Dl. Crușoveanu Marian: Măcar acum, pe ultima sută de metri, mai aveți câteva 

luni de mandat! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mă lăsați să vorbesc și eu? Domule consilier, sunteți 

la guvernare de trei luni și jumătate. Nu v-am auzit să veniți cu vreun proiect la mine, 

prin care ați stat la ușile Ministerului Sănătății, să obțineți finanțare pentru spitalul 

județean sau pentru sănătatea din județul Constanța, fiind ales județean! Nu ați făcut 

niciodată lucrul acesta! 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, dumneavoastră m-ați rugat acum o 

lună! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, mă lăsați să vorbesc! 

Dl. Crușoveanu Marian: Știu că vă este frică că o să candidez! Dar, nu o să 

candidez! Stați liniștit! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu îmi este frică, domnule Crușoveanu, de nicio 

competiție! Dumneavoastră mergeți la deputați, am înțeles, nu este nicio problemă. 

Dl. Crușoveanu Marian: Surpriză! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu este nicio problemă! 

Dl. Crușoveanu Marian: Poate mă razgândesc! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu avem nicio problemă. V-am spus că nu facem 

politică. Domnule consilier, vă propun un lucru, și cu asta închid: Nu vreți să 

mergem săptămâna viitoare, amândoi, de mână, la Ministerul Dezvoltării, la 

Ministerul Sănătății, la Ministerul de Finanțe, să obținem bani pentru județul 

Constanța? Că ar fi mult mai clar pentru toată lumea. 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, nu vă refuz invitația, dar, oricum, 

nu împreună, ci ne vedem acolo.  

Dl. Moldovanu Vasile: Domnule președinte, vreau și eu cuvântul, dacă se poate. 

Dl. Crușoveanu Marian: Vă rog frumos, domnule consilier, 15 secunde! 

Dl. Moldovanu Vasile: Cred că ați vorbit prea mult astăzi! 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte! Nu! Nu! Nu! 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, mai aveți 30 de secunde! 

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, privind rugămințile dumneavoastră, 

de ce nu recunoașteți, că acum o lună, m-ați rugat să merg la Ministerul Sănătății, să 

merg să fac demersurile necesare și, să vă ajut, pentru obținerea hârtiilor pentru 

Năvodari. Lucru care s-a și întâmplat! Am fost și ați și obținut hârtiile! De ce nu 

spuneți! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Aaaa, domnule consilier, haideți să vă spun un lucru: 

Vreți să vă asumați rezolvarea situației de la Năvodari? Nu! Cred că glumiți! 

Dl. Crușoveanu Marian: Mă scuzați! mă scuzați! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Aveți puțină eleganță și nu vă asumați lucrul acesta. 

Vă rog eu frumos, domnule consilier. 

Dl. Crușoveanu Marian: De trei ori m-ați sunat! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, nu vă asumați! Este jignitor pentru 

dumneavoastră, ca om, să vă asumați situația de la Năvodari. 

Dl. Crușoveanu Marian: Este jignitor pentru oamenii din sală pentru 

dezinformările care le faceți! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

 - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc! 

D-na Banciu Leila: 21 voturi pentru. 15 abțineri (grupul PNL) 

 

 Declar ședința închisă! 
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